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Vid förra KF så presenterades den omdiskuterade revisionsrapporten under anmälningsärende och 

därmed uteblev diskussioner och det fanns inga beslutsunderlag ifrån våra revisorer. 

Tillvägagångsättet är högst anmärkningsvärd och frågan är om det korrekt enligt kommunallagen och 

om våra revisorer har hanterat detta rätt. De folkvalda revisorerna är KF verktyg och skall se till att 

besluten och målen från KF verkställs. Mer anmärkningsvärd är att det finns en liknande 

revisionsrapport från 2010, den kom aldrig upp i KF utan stannade i KSAU. Med andra ord har det 

inte tagits ett enda beslut om åtgärder under de fyra åren. 

Anledningen att vi väljer ställa frågan till dig är följande, du satt som högsta beslutade politiker, du 

har varit revisor för regionen, så att du har kunskap hur man hanterar en sådan skarp rapport och 

vad vi förstår har du varit behjälplig ordförande för revisionen, hur ni skall bemöta och hantera 

rapporten. 

Enligt SKL om man begär en revision från våra auktoriserade revisorer så skall våra valda revisorer 

jobba med rapporten och ge KF beslutsunderlag för åtgärder och tidsätta dem, det går inte att säga 

bara "att vi har lärt oss mycket" och ge en nämnd uppdrag till åtgärder, utan det skall KF göra, för 

ytterst ansvariga är ledamöterna i KF. 

Anser du att vi har hanterat rapporten korrekt och enligt gällande regelverk? 

Tack för svaret. 

Med vänliga hälsningar 


